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1)    4/2012. (II. 16.)  a Segítő Kezek Szociális és Szolgáltató Központ és 
Gyermekjóléti Szolgálat Szervezeti és Működési 
Szabályzata módosításáról 

 
 

2)     5/2012. (II. 16.)   a Segítő Kezek Szociális Szolgáltató Központ és                                
Gyermekjóléti Szolgálat szakmai programjának 

     módosításáról     
 
 
 
4)    7/2012. (II. 16.)  a patikai ügyeleti ellátásról 
       
 
 
5)    8/2011. (II. 16.)  Püspökladány Város Önkormányzatának 2012. évi 
     költségvetési rendeletéről 
 
 
 
 
 
 
 



 J e g y z ő k ö n y v 
 

Készült az Egészségügyi, Szociális Bizottság 2012. február 16-án 
tartott  ülésén. 

 
 
Jelen vannak: Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök, Kovács Krisztina,  

Tőkéné Nagy Ilona, Makai Lajos, Dúró Ferenc bizottsági tagok 
  
 Márkus Gábor alpolgármester 
 Nagy Ildikó a Segítő Kezek Szociális Szolgáltató Központ és  
 Gyermekjóléti Szolgálat vezetője 
 Nagy Sándorné Városgazdálkodási irodavezető 
 Fodorné Szabó Mária intézményfelelős 
 Jeney Tibor  Városfejlesztési irodavezető                                                               
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  Üdvözlöm a megjelent bizottsági tagokat, a 
hivatal munkatársait, a Segítő Kezek Szociális Szolgáltató Központ és Gyermekjóléti 
Szolgálat vezetőjét.   
Pótlólag benyújtásra került egy első lakáshoz jutás támogatás iránti kérelem, 
javaslom, hogy 3. napirendként vegyük fel, illetve 4. napirendként a patika ügyeleti 
ellátásáról szóló előterjesztést, így a különfélék a 6. napirendi pont lesz. (Dr. 
Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök nem támogatja a patika ügy előterjesztésnek a 
tárgyalását, nem szakmai, hanem pénzügyi kérdés). 
A napirendek felcserélésre kerülnek a pénzügyi irodavezető későbbi érkezése miatt, 
az első két napirend marad, 3. napirend: első lakához jutás támogatása iránti 
kérelem, 4. napirend: patikai ügyeleti állátásról, 5. napirend: az önkormányzat 2012. 
évi költségvetési rendelet-tervezetéről, 6. napirend: különfélék.  
Megállapítom, hogy a bizottság ülése határozatképes, mert mind az 5 bizottsági tag 
jelen van.  
Megállapítom, hogy a bizottság 4 igen és 1 nem szavazattal a napirendek tárgyalását 
a benyújtott írásbeli kiegészítéssel együtt elfogadja.  
 
 
N A P I R E N D : 
 
 
1. Előterjesztés a Segítő Kezek Szociális Szolgáltató Központ és Gyermekjóléti 

Szolgálat Szervezeti és Működési Szabályzata módosításának jóváhagyására 
 
2. Előterjesztés a Segítő Kezek Szociális Szolgáltató Központ és Gyermekjóléti 

Szolgálat szakmai programja módosításának jóváhagyására  
 
3. Előterjesztés első lakáshoz jutás támogatása iránti kérelemről  (zárt ülés) 
 
4. Előterjesztés a patikai ügyeleti ellátásról   
 
5. Előterjesztés az önkormányzat 2012. évi költségvetési rendelet-tervezetéről   
 
6. K ü l ö n f é l é k  



1.  N A P I R E N D 
 
 
Makai Lajos bizottsági tag:  ez az előterjesztés óriási munka, köszönjük meg a 
munkájukat. 
 
Nagy Ildikó:  sokat segített Fodorné Szabó Mária intézményfelelős asszony, 
megköszönöm a munkáját. A módosítás a demens ellátás miatt volt szükséges. 
Kovács Kriszta kérdésére válaszolva: átmentünk a Kálvin Téri iskolához, egész árat 
fizetünk az étkeztetésért. Jobb minőségű, viszont többe kerül. Az igénylő 
jövedelmének maximum 30 %-a vehető figyelembe.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:   a demens személyek befogadásával  
előállt változást kell a Szervezeti és Működési Szabályzatban átvezetni.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök: megállapítom, hogy a napirendhez egyéb 
kérdés, észrevétel nem hangzott el, a bizottság 5 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
                                                         
 
 
4/2012. (II. 16.)  Egészségügyi, Szociális Bizottsá gi határozat:  
 
 
 
Püspökladány Város Egészségügyi, Szociális Bizottsága a Segítő Kezek Szociális 
Szolgáltató Központ és Gyermekjóléti Szolgálat Szervezeti és Működési 
Szabályzatát jóváhagyja.  
 
 
 
 
2.  N A P I R E N D 
 
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök: megállapítom, hogy a napirendhez egyéb 
kérdés, észrevétel nem hangzott el, a bizottság 5 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
                                                         
 
 
5/2012. (II. 16.)  Egészségügyi, Szociális Bizottsá gi határozat:  
 
 
 
Püspökladány Város Egészségügyi, Szociális Bizottsága a Segítő Kezek Szociális 
Szolgáltató Központ és Gyermekjóléti Szolgálat szakmai programjának módosítását 
jóváhagyja és elfogadásra javasolja.   
 
 



 
4.  N A P I R E N D 
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:    Dr. Deczky Zoltán úgy vélte, hogy az első 
három évben a patika veszteséges lesz, a harmadik év végére hoz profitot, azt 
követően lehet nyereséges.  
Az elmúlt ülésünkre az Igazgató Asszony a pénzügyi bizottság üléséről jött át, azért 
mondtam, hogy én ezt nem kívánom tárgyalni, nem a bizottság kompetenciája. 
Pénzügyi vonatkozású kérdés, nekünk erről nem lehet dönteni.  
 
Kovács Kriszta bizottsági tag:  a kérdés az, hogy az ügyeleten milyen a forgalom 
éjszaka, milyen gyógyszereket váltanak ki.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  nincs jelentősége, amit vállalt azt kell 
teljesíteni. 
 
Tőkéné Nagy Ilona bizottsági tag:  szerintem akárhogy döntünk, rossz döntés, 
hogyan döntenének a patikák?  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  sok éves tapasztalat után tudom, hogy mi 
hogyan működik, mindig volt ügyelet, még a régi gyógyszerészek idején is.  
Igazgató Asszony pályázatot nyújtott be tetőtér beépítésre, telemedicionális rendszer 
kifejlesztése van tervben, a tulajdoni hányad hogyan alakul.  
 
Jeney Tibor irodavezető:  ki kellett volna kötni, hogy nem történik tulajdoni hányad 
változás, ki kell egészíteni a határozatot.    
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  az idei évben megjelenik-e a 
költségvetésben az 5,4 milliós bevétel ? 
 
Nagy Sándorné irodavezető:   nem jelenik meg.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  fejezzük be azzal, hogy az előterjesztéssel 
kapcsolatban milyen állást foglaljon a bizottság:  

- szűnjön meg,  
- csak az éjszakai ügyelet szűnjön meg; az ésszerű, tisztességes megoldás, ha 

csinálja tovább, vagy megszűnik az egész (lefölözi a hasznot).  
- 3. határozati javaslat: ha az érdekelt feleknek továbbra is 3 év az üzleti 

tervben meghatározott várakozási idő, akkor ezt várják ki.  
 
 
Dúró Ferenc bizottsági tag:  ha csak az ügyelet szűnik meg, a többi patika nem fog 
ügyeletet tartani.  
A fürdőfejlesztés belátható i9dőn belül nem valósul meg, földrajzi, társadalmi 
helyzeténél fogva sem.  
 
Kovács Kriszta bizottsági tag:  van egy 98 %-ban tulajdonunkban lévő patika 
nyereséges, a nyereséget be lehet invesztálni az intézménybe, ezáltal jobb lehet a 
helyzete az orvosoknak is.  
 



Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:   a Rendelőintézet nem nekünk hoz 
hasznot, csak az épület az önkormányzaté.  A nonprofit kft nem jelenik meg a 
költségvetésben.  
 
Tőkéné Nagy Ilona bizottsági tag:  a lakosság ne maradjon ügyelet nélkül.  
 
Márkus Gábor alpolgármester:  ha az ügyelet megszűnik, hogy lesz ügyelet a 
gyógyszertárak között, kinek a kötelessége az ügyelet megszervezése?  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  a legbölcsebb döntés (sok kérdés, 
megválaszolatlan jogi helyzet), ha levesszük napirendről ezt a témát.  
Az én véleményem, hogy a patika szűnjön meg, azzal nem egyet értek, hogy csak az 
éjszakai ügyelet szűnjön meg. Háziorvosi rendelő kialakítására kaptunk ígéretet.  
Módosító javaslatot terjesztek elő:  
 

1) vegyük le napirendről a patika kérését:   1 igen, 4 nem szavazat 
 
2) zárjuk be a patikát:    2 igen,  3 nem szavazat 

 
Megállapítom, hogy a bizottság a fentebb feltüntetett módosító javaslat alapján az 
alábbi határozatot hozza:  
                                                         
 
 
7/2012. (II. 16.)  Egészségügyi, Szociális Bizottsá gi határozat:  
 
 
 
Püspökladány Város Egészségügyi, Szociális Bizottsága a patikai ügyeleti ellátásról 
benyújtott előterjesztés határozati javaslatának 2. pontjával egyetért, elfogadásra 
javasolja azzal, hogy a gyógyszertári ügyelet mindenképpen legyen megoldva más 
módon.  
 
 
 
5.  N A P I R E N D 
 
 
 
Nagy Sándorné irodavezető:  2012-re vonatkozóan jó néhány jogszabályi változás 
történt. 
Az ön kormányzatnak működési hitele nem volt, likvid hitel van, ez az év átmeneti év, 
működési hitel jövőre nem lehet.  
2012-ben 150 millió lehet a működési hiány, a saját bevétel 50 %-át nem haladhatja 
meg. Az önként vállalt feladatoknál 20 %-os forrásmegvonás történt.  
Ha az ÖNHIKI pályázat nem nyer, valamilyen módon pénzt kell megtakarítani, illetve 
beszedni. Munkahelyteremtő beruházásokra lenne szükség, intézményfejlesztésre, 
lelkiismeretes döntésekre van szükség.  
 
Dúró Ferenc bizottsági tag:  pályázati lehetőségek kellenének, van javaslatom 
egyszerű dolgokra, pl. horgásztó-hasznosítás, haltenyésztés stb.  



A mintaprogram oktatási részében részt vehetne a Pálffy István Szakképző Intézet. 
Hasznosítható dolgokat is eredményez, betonelem, mezőgazdaság.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:   az ügyvéd mi alapján részesül 
díjazásban?  
 
Nagy Sándorné irodavezető:   havi fix díjazásban részesül. Szeretném elmondani, 
hogy az orvosi ügyeleti ellátás régóta kérdéses 3 órája ismét tárgyalási téma, dupla 
finanszírozás merülhet fel, ez megoldásra váró feladat.  
 
Dúró Ferenc bizottsági tag:   a Polgármester Asszonynak vannak-e tanácsadói ? 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:   tudomásom szerint Terdik Ferenc Úr, 
korábbi alpolgármester működik közre tanácsadóként.   
 
Nagy Sándorné irodavezető:  a Kft nem számlázta a vállalkozó orvosok (gyermek) 
rezsiköltségét.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök: megállapítom, hogy a napirendhez egyéb 
kérdés, észrevétel nem hangzott el, a bizottság 5 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
                                                         
 
 
8/2012. (II. 16.)  Egészségügyi, Szociális Bizottsá gi határozat:  
 
 
 
Püspökladány Város Egészségügyi, Szociális Bizottsága az önkormányzat 2012. évi 
költségvetési rendelettervezetéről benyújtott előterjesztést elfogadja és elfogadásra 
javasolja.  
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 
 
 

   Kovács Lajos                                                              Dr. Felszeghy Szabolcs 
jegyzőkönyv-vezető                                                             bizottsági elnök 


